



Our Ref: MFC/MSM/463/19  
Date: 20 June 2019

الرقم: MFC/MSM/463/19  
تاريخ: 2019/06/19

Further to Muscat Finance SAOG's previous disclosure reference MFC/MSM/455/19 on 19 June 2019 in relation to certain irregularities in operation of the account of one of the company's customers, we wish to report to the Muscat Securities Market that the monetary impact resulting from this incident is estimated to be up to RO 900,000.

As set out in the previous announcement, the company has undertaken a number of remedial actions for the recovery of any losses or damages that it may suffer as a result of this incident. The monetary impact may be substantially lower on successful recovery.

إلحاقاً لإفصاح شركة مسقط للتمويل ش.م.ع.ع السابق رقم MFC/MSM/455/19 المرسل بتاريخ 19 يونيو 2019م بخصوص بعض المخالفات والتجاوزات في تشغيل حساب أحد زبائن الشركة، نود أن نُطلعكم في سوق مسقط للأوراق المالية على أن التأثير المالي الناتج عن هذه الواقعة لا يتعدى 900,000 ريال عماني.

إتخذت الشركة - كما ذكرنا في الإعلان السابق - عددًا من الإجراءات التصحيحية لإسترداد الخسائر والمطالبة بالتعويضات نتيجة لما تكبدته من جراء هذه الواقعة، وسينخفض هذا التأثير المالي إنخفاضًا ملحوظًا بمجرد إتمام إجراء الإسترداد.

Yours sincerely

Chief Executive Officer  
Muscat Finance SAOG



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الرئيس التنفيذي

مسقط للتمويل ش.م.ع.ع